
      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

R: Ce te-a făcut să alegi acest tip de afacere? 
A: A existat un moment în care am 
conștientizat că există cerere de 
legume proaspete, netratate cu 
produse chimice și că această 
cerere de produse bio este mare; am 
realizat că oamenii vor să pună pe 
masă fructe și legume care să aibă 
gust, gustul acela autentic, care ne 
amintește tuturor de copilărie.  

Știm cu toții ce există prin piață sau 
mai ales prin supermarket-uri în 
zilele noastre.  
De aici a venit totul natural, dat 
fiind faptul că am crescut la țară, că 
am avut animale, că am participat 
la grădinărit de mică împreună cu 
bunicul meu care m-a făcut să 
iubesc ceea ce fac acum. 

 

 

Interviu cu o tânără antreprenoare  

Adelina Valentina Cîrțînă: 

Oferim legume și fructe proaspete. 

Clienții noștri au posibilitatea să 

culeagă singuri produsele dorite sau 

să opteze pentru livrarea la 

domiciliu, fiind suficient să plaseze 

comanda telefonic sau online. 

Primăvara avem și flori de sezon: 

zambile, lalele și narcise.   

Reporter: Ce serviciu sau produse oferiți? 

„Aceasta este una 

din poveștile de 

succes ale 

tinerilor care au 

îndrăznit să 

investească în 

pasiunea lor.”  

 

 

 

Totul a început din 

pasiunea mea 

pentru gradina! 

BIO Turcinești 
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R: Cum ți-ai făcut ideea sau conceptul pentru afacere? 
A:  Ideea pentru afacere nu mi-a 

venit așa dintr-o dată, deoarece pot 

spune că am făcut asta mereu ca 

pasiune încă de mică, iar de aici 

până la a începe o afacere în 

domeniul agricol nu a fost decât un 

pas. 



 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

condițiile meteo; lucruri pe care 

nu aș avea cum să le controlez. 

Dar niciodată nu m-am dat 

bătută. Nu am lăsat problemele 

să mă doboare, ci din contră am 

muncit de două ori mai mult.  

 

 

R: Care trăsături ale personalității tale te-au ajutat 

în atingerea obiectivelor tale? 

 

R: De cați bani are nevoie cineva 

pentru a-si începe afacerea? 

 

 

A:   În mod cert optimismul, dar 

mai  ales perseverența. Nu este 

un domeniu ușor, uneori 

lucrurile pot părea că se mișcă 

prost și apar diferite probleme, 

de la lipsa muncitorilor, până la 

A: Nu e o sumă exactă de bani.  Înainte de  

începe o afacere trebuie să-ți alegi un domeniu, 

să îți faci un plan de afacere, în care să estimezi 

cheltuielile pe minim trei luni de zile. 
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 R: De cine sau de ce ai fost influențată atunci 

când ai ales această afacere? 
A:   Totul a venit natural, dat 

fiind faptul că la noi în 

gospodărie deja se făceau toate 

lucrurile pe care facem acum, 

doar că la un nivel mult mai 

mic. Îmi plăcea mereu să merg 

în grădină și să mănânc fructe și 

legume proaspete și gustoase 

direct acolo. Cine avea răbdare 

să le mai  

să le mai spele? Bunicii și 

părinții mei creșteau totul 

natural și am încercat să păstrez 

pe cât posibil acest lucru.  În 

plus mereu mi-am încurajat 

clienții să vină în grădina 

noastră personal, să participe la 

cules, să se bucure de amintirea 

care pe mine mă inspiră.  

R: Ai avut un sponsor la început? 

 A: Nu, totul a început ca o afacere de familie. 

Aș putea spune că părinții mei m-au ajutat, dar 

pe ei îi consider asociați, nu sponsori.  

 

 
R: Crezi că o afacere mică se 

poate transforma în una mare? 

 A: Da. Totul stă în asumarea de riscuri. Dacă 

cererea este mare și publicul țintă încântat, este 

destul de încurajator să duci afacerea la 

următorul nivel.   

 

 
R: Aveti de gând să vă extindeti? 

 A: Da. Deja începem să ne extindem serele și 

solariile și sperăm să ajungem să extindem totul. 

 

 

R: Cum promovezi afacerea? 

 A: Pentru promovare folosesc pagina de 

Facebook, "BIO Turcinești", dar mă bazez 

foarte mult și pe recomandări. 

 

 
R: La ce vă atribuiti succesul? 

 A: Cred că roata succesului în cazul meu stă în 

diversitate. În fiecare sezon ne adaptăm la 

cerințe și plantăm și apoi comercializăm florile, 

fructele sau legumele cele mai căutate. Nici 

măcar iarna nu stăm degeaba, ci plantăm mii de 

bulbi de zambile și lalele, pe care le vindem în 

perioada sărbătorilor vestitoare ale primăverii.  

 

 
R: Ce sfat dai unui începător? 

 A: Să fie optimist, să aibă curaj și să facă orice 

îi place.  

 

 
R: Multumim frumos pentru timpul 

acordat. Să aveti succes și in viitor!  

 


